

Mission Prayer Movement: Japan

February 13, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Some OLD members were able to join the relief efforts in Ishikawa in early January. Pray for continued recovery and healing for the people and communities affected by the earthquake. Pray especially that the young people in Ishikawa would come to know Christ and be proactive in the rebuilding of the community.
- 2) OLD recently had a team retreat. They were able to strengthen their relationship with each other and encourage each other in Christ's love. Pray for teamwork, obedience to God and that there will be more workers in the field!
- 3) Eddie's family visited a church in Nagano. The new christians there have grown good roots in their faith. Pray that christians would build each other up in Christ and learn to be leaders. Pray that the Holy Spirit will move more people to get baptized. The church in Nagano hopes to send a short term mission team (including families with children) to serve alongside OLD in Iwate in the near future. Pray for planning, and that the testimonies the team shares will impact the people they will meet during outreach events.
- 4) The pastor from Castle Peak Baptist Church (Ah Tong & Kate's home church) is coming to visit OLD in Iwate. Pray for good communication and that the pastor can help & encourage Ah Tong & Kate, who have been on the mission field for about 2 years. Pray also that Ah Tong & Kate's sharing will encourage those in Castle Peak Baptist Church to have a heart for missions and Japan.

宣教禱告運動：日本

2024年2月13日

OLD的代禱事項

1. 一月初，一些 OLD 的成員得以參加石川的救援工作。請為受地震影響的人民和社區持續恢復和得醫治祈禱。特別祈禱石川縣的年輕人能夠認識基督並積極參與社區的重建。
2. OLD最近進行了一次團隊退修會。他們能夠加強彼此的關係，並在基督的愛中互相鼓勵。祈求團隊合作、順服神，並祈求有更多的工人！

3. **Eddie** 的家人參觀了長野的一間教會。那裡初信者的信仰已經紮下了良好的根基。祈求基督徒能在基督裡互相造就，學習成為領袖。祈求聖靈感動更多的人受洗。長野教會希望在不久的將來派遣短宣隊（包括有孩子的家庭）到岩手縣與**OLD**一起服事。請為計劃禱告，並祈求團隊分享的見證能夠影響他們在外展活動中遇到的人。

4. 青山浸信會（阿童和**Kate**的母會）的牧師要來拜訪岩手縣的**OLD**。祈求能有良好的溝通，並祈求牧師能幫助和鼓勵阿童和**Kate**，他們已經在宣教場上工作了大約兩年。也禱告阿童和**Kate**的分享能鼓勵青山浸信會的信徒對宣教和日本的熱心。